
  

Sindikat Instituta "Jožef Stefan" 

L J U B L J A N A 

Z A P I S N I K  št. 12/14 

seje Izvršnega odbora sindikata SVIZ/IJS z dne 18. 6. 2014 ob 15.00, ki je potekala na Reaktorju v sejni sobi CEU. 

Prisotni: A. Fekonja, M. Koželj, G. Kramberger, R. Pergarec, J. Pungerčar, M. Štraus. 

Odsotnost zaradi službenih obveznosti, dopusta ali bolniške odsotnosti so opravičili: R. Bevc, K. Ernestl, I. Falnoga, C. 
Filipič, M. Gams, Z. Jernejc, T. Martun, T. Ručigaj, G. Tavčar, I. Zajc. 

Seje sta se udeležila tudi sindikalna zaupnika, nečlana IO, B. Žefran in B. Črnič. 

  
                
1.            Potrditev točk dnevnega reda in zapisnika seje z dne 4. 6. 2014 
  
Potrdili smo točke dnevnega reda in zapisnik št. 11/14 seje z dne 4. 6. 2014. Člani IO SVIZ/IJS, ki na seji niso bili 

prisotni, naj svoje mnenje sporočijo po elektronski pošti. Če bo zapisnik potrjen večinsko, bo objavljen na spletni 

strani. 

2.            Poročilo z zbora Območnega odbora SVIZ Ljubljane in okolice 
  
J. Pungerčar je prisotne obširno seznanil s potekom zbora sindikalnih zaupnikov s področja Območnega odbora SVIZ 
Ljubljane in okolice, ki niso vključeni v sindikalno konferenco (tj. kultura, visoko šolstvo in znanost), in volilnega zbora 
vseh sindikalnih zaupnikov OO SVIZ Lj. in okolice, ki sta bila 17. junija 2014 v Domu španskih borcev. Zborov se je 
udeležila večina, tj. pet od sedmih, naših sindikalnih zaupnikov: B. Črnič, K. Ernestl, J. Pungerčar, M. Štraus in B. 
Žefran. Kljub temu smo imeli pri glasovanju samo en glas (princip: 1 zavod = 1 glas). 
  
Izbirali smo kandidate, ki bodo naslednja štiri leta zastopali člane v organih OO SVIZ Lj. in okolice in predlagali 
kandidate za organe SVIZ Slovenije. Imena kandidatov za člane, ki jih je predlagal SVIZ/IJS, smo morali predhodno 
posredovati na SVIZ OO Lj. in okolice, in sicer do 30. 5. 2014. 
  
Na zborih smo izvolili predvsem organe OO Ljubljane in okolice: predsednika, člane predsedstva OO, nadzorni odbor 
OO in delegate za 9. kongres SVIZ Slovenije. Predlagali smo tudi kandidate za organe SVIZ Slovenije: glavnega tajnika 
in člane predsedstev sindikalnih konferenc na državni ravni. Določili smo predstavnike za sekcijo upokojencev, sekcijo 
tehničnih, administrativnih in računovodskih delavcev, sekcijo mladih, sekcijo žensk. 
  
V nadaljevanju je imel Branimir Štrukelj, glavni tajnik SVIZ-a, pozdravni govor, s katerim je prisotne seznanil z 
aktualnimi informacijami. Podali so nam tudi poročilo o delu OO, poročilo verfikacijske komisije in kandidacijsko-
volilne komisije OO v preteklem mandatu. 
  
Za predsednico OO Lj. in okolice sta se predstavili s svojima programoma za delo v naslednjem 4-letnem obdobju 
dve kandidatki, Irena Lipovec (dosedanja predsednica) in Magdalena Mustar Pečjak (protikandidatka), pri čemer smo 
s tajnim glasovanjem izvolili slednjo. Izvolili smo tudi člane predsedstva in nadzornega odbora OO. Izvolili smo člane 
organov SVIZ Slovenije (6 članov GO SVIZ Slovenije in 50 delegatov kongresa) in dokončno smo kandidate za organe 
SVIZ Slovenije. 
  
Z zastopanjenjem članov SVIZ/IJS v organih OO in SVIZ-a smo lahko zadovoljni, saj imamo izvoljene naše predstavnike 
oz. potrjene kandidate skoraj tako, kot smo načrtovali. Za kandidata za člana predsedstva Sindikalne konference 
visokega šolstva in znanosti je bil tako, med drugimi, predlagan Jože Pungerčar, med delegati za 9. kongres SVIZ 
Slovenije sta Metka Štraus in Igor Zajc, za člana GO je bil predlagan Igor Zajc, za članico nadzornega odbora SVIZ-a 



smo predlagali Zdenko Jernejc (op.: kandidat ne sme biti sindikalni zaupnik), za predstavnico sekcij tehnično-
administrativnih in računovodskih delavcev Katja Ernestl, za predstavnika za sekcijo mladih Boštjan Črnič in za 
predstavnico za sekcijo žensk Tatjana Martun. 
 

 
  
  
3.            Priprave na sestanek s predsednico vlade 
  
Ker je vlada ponovno napovedala, da bo prerazporejala finančna sredstva in nižala sredstva na Ministrstvu za 
izobraževanje, znanost in šport, za okoli 10 milijonov EUR, in ker natančno ne vemo, v kolikšni meri bo prizadeto 
področje znanosti, smo sklenili, da bomo obiskali predsednico vlade in jo opozorili na probleme in posledice nižanja 
denarnih tokov v znanosti. 
  
Iz vladnega kabineta so nam sporočili, da nas je gospa A. Bratušek, predsednica vlade v odhajanju pripravljena 
sprejeti. Sestanek pri predsednici A. Bratušek bomo imeli 24. 6. 2014 ob 11.00. Sestanka se bodo udeležili: J. 
Pungerčar, M. Gams, G. Kramberger, I. Zajc in M. Štraus P. 
  
Sklep:     Predsednici bomo razložili probleme financiranja znanosti, posledice zniževanja sredstev in jo zaprosili za 
njen vpliv pri posredovanju, naj ne nižajo finančnih sredstev na račun znanosti, saj je bila znanost v zadnjih  nekaj 
letih že tako dovolj finančno prikrajšana. 
  
4.            Razno 
  
a)                   Dodatno pokojninsko zavarovanje 
Glede na dejstvo, da že leto in pol prosimo vodstvo IJS za ustrezen odgovor in pričetek individualnega vplačevanja v 
II. pokojninski steber iz bruto plače, sta J. Pungerčar in G. Kramberger sklenila, da se še pred počitnicami sestaneta s 
Katjo Novak, da jo pozoveta, naj se postopek vplačevanja iz bruto plače prične nemudoma (za tiste, ki bi to želeli), 
saj je to zakonsko dovoljeno. Sestanek naj bi potekal v petek, 20. 6. 2014. 
  
b)                   Piknik, ki je potekal 13. 6. 2014, je bil uspešno izveden in zaključen. Zahvaljujemo se vsem, ki so prispevali 

svoj čas in prostovoljno pomagali pri izvedbi (kuha, peka, postrežba, glasba, pospravljanje). Posebej hvala R. Bevcu, 

B. Bašnecu, S. Korošec, P. Frkalu, J. Matku, T. Krištofelcu, M. Pečarju, B. Jeromlu, S. Fekonja in vsem, ki ste prinesli s 

seboj dobro voljo. 

c)                    Naslednja redna seja IO SVIZ/IJS bo predvidoma 3. 9. 2014. V kolikor bi bilo zaradi različnih dogodkov 
potrebno, se bomo v času do naslednje redne seje pisno in ustno koordinirali. 
  
d)                   B. Črnič je predlagal, da bi prikolice, ki jih zaposleni na IJS uporabljajo za letno počitnikovanje, opremili s 
klimatskimi napravami. Ker se prikolice last IJS, lahko vodstvu predlagamo vgraditev le-teh, vendar je upanja, da bi 
se klimatske naprave vgradile, malo, saj je vse povezano z dodatnimi finančnimi stroški. 
  

Seja je bila končana ob 16.00, vodil jo je J. Pungerčar.                                 Zapisnik je pripravila Metka Štraus                   

                                                                                                                                Zapisnik je pregledal Jože Pungerčar 

Ljubljana, 10. 7. 2014 

  

Poslano:                 - članom IO SVIZ/IJS 

                - članom NO SVIZ/IJS 

                - predsedniku ZS IJS 



                - članom UO IJS (delegiranih z IJS) 

                - direktorju IJS 

 


